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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 6. 

 

2024. gada 21. martā.        

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – Finanšu komitejas vadītāja vietniece Dace Cīrule.  

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Gatis Līcis.  

 

Sēdē nepiedalās - Juris Žilko.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītājs 

Edgars Melnieks, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietnieces Andra Vanaga, Tatjana Tihoņenko, 

īpašumu speciāliste Aija Ciseļonoka, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, Projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Finanšu pārvaldes vadītāja 

Anda Pūriņa, Galvenā grāmatvede Evita Egle.  

 

SIA “Baložu siltums” grāmatvede Kristīne Benķe.  

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

SIA „BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis.  

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis. 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par SIA “Baložu siltums”  2023. gada budžeta izpildi;  

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2023. gada pārskats;  

3. Informatīvs - Par SIA “BŪKS” 2023. gada pārskatu;  

4. Informatīvs - Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada pārskatu;  

5. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā  ar SIA 

"Ķekavas sadzīves servisa centrs";  

6. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojumu līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu  uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas 

pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos;  

7. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā;  
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8. Par zemes nodošanu bez atlīdzības Jeļena Ivanova "Salmiņi", Baldones pagastā;  

9. Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“;  

10. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu;  

11. Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu;  

12. Par Ķekavas novada pašvaldības konsolidētā 2023.gada pārskata apstiprināšanu;  

13. Informatīvs - Par valsts vietējo autoceļu nodošanu Ķekavas novada pašvaldībai;  

 

 

Dace Cīrule atklāj sēdi 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Dace Cīrule. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Dace Cīrule.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina apstiprināt darba kārtību 

balsojot.  

 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 21. marta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Par SIA “Baložu siltums”  2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:20) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Benķe.  Sniedz atskaiti par Par SIA “Baložu siltums”  2023. gada 

budžeta izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Kristīne Benķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



3 

 

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:12:30) 

 

Par jautājumu ziņo Uldis Blicavs. Sniedz atskaiti par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" 

2023. gada budžeta izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Uldis Blicavs, Aigars Vītols, Dace Cīrule, 

Andra Vanaga.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Pieņemt zināšanai, virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - Par SIA “BŪKS” 2023. gada pārskatu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:23:40) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis. Sniedz atskaiti par SIA “BŪKS” 2023. gada pārskatu.   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Edgars Mencis, Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Pieņemt zināšanai, virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Informatīvs - Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada pārskatu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:37:10) 

 

Par jautājumu ziņo Aivars Graiksitis. Sniedz atskaiti par SIA “Baložu komunālā saimniecība” 

2023. gada pārskatu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Aivars Graikstis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Pieņemt zināšanai, virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

5. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā  ar SIA 

"Ķekavas sadzīves servisa centrs" 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:30) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Informē par nepieciešamību veikt grozījumus 

2024.gada 2.janvāra līgumā par  ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju 

apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) 

Ķekavas novada teritorijā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Tatjana Tihoņenko, Uldis Blicavs, Juris 

Jerums, Edgars Melnieks.  

 

Jura Jeruma deputāta pieprasījums (video un audio ierakstā sākas plkst. 00:57:50) - 

Iepazīstināt ar “Pump track” trases uzturēšanas dokumentu, kurā ir atspoguļots kāda ir 

pareiza trases uzrturēšana.   

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā  ar SIA 

"Ķekavas sadzīves servisa centrs", 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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6. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojumu līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu  uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas 

pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:01:10) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Informē par nepieciešamību veikt grozījumus 

2024.gada 2.janvāra līgumā par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Edgars Melnieks, Raivo Lācis, Valts 

Variks, Juris Jerums, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojumu līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu  uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas 

pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

7. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:17:20) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Informē par nepieciešamību veikt grozījumus 

2024.gada 2.janvāra līgumā par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Edgars Melnieks, Valts Variks, Juris Jerums, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 15.50 līdz 15:56. 
 

 

8. Par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības privātpersonai (J.I.) "Salmiņi", Baldones 

pagastā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:35:30) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu izskatīt 

jautājumu par dzīvokļa “Salmiņi”-6, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, uzturēšanai 

paredzētās 382/3067 domājamās daļas zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības privātpersonai (J.I.) "Salmiņi", Baldones 

pagastā, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

9. Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:38:40) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada domes Attīstības komitejas 2024.gada 

24.janvāra sēdē tika skatītas Interreg Europe programmas piedāvātajās iespējas un atbalstīta 

Ķekavas novada pašvaldības dalība programmas projektu konkursā. 2024.gada 14.martā ir 

apstiprināta projekta “AdCap4GoodGov” īstenošana. Projekta mērķis ir pašvaldību 

administratīvās kapacitātes stiprināšana, analizējot, kā pašvaldības to risina savos 

programmdokumentos un kādi elementi tām būtu jāņem vērā, lai maksimāli sasniegtu šajos 

dokumentos izvirzītos mērķus.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule, Māris Ozoliņš, Karina Putniņa.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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10. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno 

pirmsskolas izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:48:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa.  Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktā noteikta 

prasība, ka dome izvērtē uz likuma "Par pašvaldībām" normu pamata izdoto saistošo 

noteikumu atbilstību Pašvaldību likumam un izdod jaunus saistošos noteikumus atbilstoši 

Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. Uz likuma “Par pašvaldībām” pamata izdotie 

saistošie noteikumi piemērojami līdz 2024.gada 30.jūnijam. Līdz ar minēto, pieņemami jauni 

saistošie noteikumi “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanas funkciju”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Vera Kļaviņa,  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Atbalstīt Saistošo noteikumu alternatīvo redakciju, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu, 

 Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

11. Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:03:15) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada domes Attīstības komitejas 2024.gada 

24.janvāra sēdē tika skatītas Interreg Europe programmas piedāvātajās iespējas un atbalstīta 

Ķekavas novada pašvaldības dalība programmas projektu konkursā. 2024.gada 13.martā ir 

apstiprināta projekta “ACROSS” īstenošana. Projekta mērķis ir saskaņot sabiedrības un 

uzņēmumu ilgtspējas mērķus un izveidot stratēģisku, ilgtermiņa sadarbību starp iesaistīto 

reģionu ekonomikas dalībniekiem un pašvaldībām, iedvesmojoties no efektīvas starpreģionu 
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zināšanu apmaiņas procesa. Tiks izstrādāts publiskā un privātā sektora sadarbības 

modelis/politika, iesaistot ieinteresētās puses, lai uzlabotu partneru īstenoto vietējās attīstības 

politiku. Izmantojot uzņēmumu korporatīvās sociālās atbildības politikas potenciālu 

ilgtspējīgas attīstības jomā, pašvaldības stiprinātu savas spējas un prasmes mazināt klimata 

pārmaiņu ietekmi, veicināt atbildīgu dabas resursu izmantošanu pilsētās un reģionos, sekmējot 

ES oglekļa neitralitātes mērķu sasniegšanu līdz 2050. gadam.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Māris Ozoliņš, Gatis Līcis, Edgars 

Melnieks, Dace Cīrule.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 
12. Par Ķekavas novada pašvaldības konsolidētā 2023.gada pārskata apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:11:20) 

 

Par jautājumu ziņo Evita Egle. Finanšu pārvalde ir sagatavojusi konsolidēto 2023.gada 

pārskatu un ņemot vērā SIA “A.Kursītes auditorfirma” neatkarīgu revidentu ziņojumu, 

konstatēts, ka konsolidētais 2023.gada finanšu pārskats ir sagatavots atbilstoši Latvijas 

Republikas normatīvo tiesību aktu prasībām. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule, Evita Egle, Valts Variks, Andris Ceļmalnieks, 

Anda Pūriņa, Edgars Melnieks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības konsolidētā 2023.gada pārskata apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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13. Informatīvs - Par valsts vietējo autoceļu nodošanu Ķekavas novada pašvaldībai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:24:05) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Pašvaldībā ir saņemta vēstule no VSIA “Latvijas Valsts ceļi” 

par valsts vietējo autoceļu nodošanu Ķekavas novada pašvaldībai.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Edgars Melnieks, Uldis Blicavs, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Aigara Vītola  - 

Atbalstīt V6 autoceļa no 0,000 - 3,388km (no P137 līdz A5) pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā. Veikt nepieciešamās darbības - atbildes sniegšana(LVC),komunikācija, 

lēmumu sagatavošana autoceļa pārņemšanai pašvaldības īpašumā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 
2. Priekšlikums no Aigara Vītola  - 

Pašlaik neatbalstīt V2 pievadceļu uz Blāzmām un Ģipšu stūri, kā arī V6 posmu no A5 līdz 

A7 pārņemšanu pašvaldības īpašumā! Atkārtoti varētu izskatīt minēto posmu 

pārņemšanu, ja tiek veikta to atbilstoša izbūve un izbūve ar asfalta segumu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 
3. Priekšlikums no Aigara Vītola  - 

Pašlaik neatbalstīt V1 un tā pievadceļa uz Saltām , V2 un V3 posmu pārņemšanu 

pašvaldības īpašumā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.17:14 

 

Finanšu komitejas vadītāja vietniece:  (1PARAKSTS) Dace Cīrule 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


